
 

      
Skolebestyrelsesmøde onsdag d. 30-10-2024 kl. 17.00 – 19.30 

 
Mødedeltagere: Louise Juhl Rytter, Jane Ellegaard Holm, Klaus Lundfold, Mette Nielsen, Tina Guldberg 
Olufsen, Jesper Koue, Tanja Skovbølling Madsen, Sophie A Hougaard 
Tina Vallentin, Jesper Rosenvold, Rikke Markmann, Birgitte Dahl Skou og Pia Fårbæk Jokumsen 
Elevrødder: Lærke og Hivi 
 
Referent: Birgitte 
Afbud: Klaus 

 

 
Dagsorden: Forklaring til punktet 

1. Velkomst v/Formanden 
Dagens dirigent (Louise) 
Mødeleder (Mette) 
Fraværende 
Underskrivelse af referat fra sidste møde 

 
3 min 

Fast dirigent og mødeleder 
Velkomst til ny leder og elevrødderne 

2. Skoleudviklingssamtalen 24 

- Udviklingsplanen 

 
 

30 min 

Årets skoleudviklingssamtale med forvaltningen er nu gennemført. 
Her blev skolens udviklingsplan gennemgået. Bestyrelsen har allerede 
drøftet læseindsatsen, men nu er det tid til at tale om ”fravær og 
trivsel”. 
Vedhæftet er skolens udviklingsplan, der med fordel kan læses inden 
mødet.  
 
Hvad kan vi som skole være undersøgende og nysgerrig på i forhold 
til fravær og trivsel? Der blev bl.a nævnt: 

• Er der sammenhæng mellem fravær og trivsel? 

• Kan statistikkerne udspecificeres på fraværstyper, og 
årgange/afdelinger? Skolens synliggør sin systematiserede 
indsats.  

• Hvordan påvirker det fleksible arbejdsmarked fraværet? 

• Trivsel: Drøftelserne i alle tre afdelinger og SFO’en, samt 
elevrådet og bestyrelsen.  

• Hvordan er sproget/tonen blandt eleverne?  

• Hvordan kan vi bringer forældre i spil – evt. anbefalinger.  



 

 

3. Principper  

• Trafikpolitik 
• Lejrskoler og ekskursioner 

• Skole/hjem-samarbejdet 
 

45 min 

Vedhæftet er udkastet til ny trafikpolitik og det tilrettede princip for 
lejrskoler og ekskursioner (det mød rødt er det gamle, det med grønt 
er fra forårets drøftelse i bestyrelsen).  
Endelige er der også behov for at vi drøfter hvor vi som bestyrelsen 
og skole kan arbejde med princippet for skole/hjemsamarbejdet.  
 
Trafikpolitik: 

• Bestyrelsen drøftede den nye trafikpolitik og kom med 
forslag til små ændringer. Princippet blev herefter 
godkendt. 
 

Lejrskoler og ekskursioner: 

• Bestyrelsen drøftede det tilrettede princip for lejrskoler og 
ekskursioner og kom med forslag til små ændringer. 
Princippet blev herefter godkendt. 
 

Skole/hjem-samarbejde: 

• Bestyrelsen drøftede hvordan vi får opdateret et nyt princip 
for skole/hjem-samarbejdet.  

• Aula, skole/hjem-samtaler, fravær, ”sammen om læring” og 
lektier er principper der naturligt er en del af Skole/hjem-
samarbejdet. 

• Inspiration i andre skolers principper for skole/hjem 
samarbejde. 

• Bestyrelsen lytter til Podcast Familiepsykologi ”skole-hjem-
samarbejdet. 

Skolen arbejder videre, hvorefter det igen kommer på dagsordenen i 
bestyrelsen.  

Spisning 
Billeder af bestyrelsesmedlemmer 

4. Økonomi 

 
 

15 min 

Gennemgang af skolens økonomi til dato og skolens forventning til 
afslutning af økonomiåret 2024. 
 

• Økonomien blev drøftet og gennemgået 

• Ændringerne i ledelsen har betydet øgede udgifter. 
Ligeledes kan tilskuddet fra forvaltningen ikke dække 
udgifterne til indkøb af nyt IT. Det betyder, at skolen 
forventes af komme ud af dette økonomi-år med et 
underskud.  

 
 

5. Orientering: 
Formanden 

Formandens årsberetning 
Ledelsen 

Karakterer fra 6.kl? 
Elevrepræsentanter 

Elevrådsdag, kommunens elevråd 
Medarbejderrepræsentanter 

Tørcago 
Skolebest. Medlemmer 

 
 

25 min 

 
Formanden: 

• Årsberetning udleveres til gennemlæsning og sendes ud i 
skolebestyrelsestråden, hvor der også kan kommenteres. 

Ledelsen: 

• Karakterer fra 6. klasse. Ledelsen vil indtil videre ikke 
indføre karakter i 6. klasse, men der tages en drøftelse i 
pædagogisk udvalg. 

 
Elevrådsrepræsentanter: 

• Elevrådet har været til fælles elevrådsmøde for alle 
kommunens elevråd: 



 

 
Tema var: hvordan kan vi gøre skolen bedre for eleverne: 
fysisk, etiske og æstetiske. 
Der skal arbejdes videre med temaet på kommende 
elevrådsmøder her på skolen. 

 
Medarbejderrepræsentanter. 

• Der fortælles om arbejdet med Tørcargo. Alle, både elever 
og personale glæder sig rigtig meget. 

 
Skolebestyrelsesmedlemmer: 

• Mette og Louise har været til dialogmøde med de andre 
skolebestyrelser. Der blev givet et kort referat. 

6. Forslag punkter til kommende 
skolebestyrelsesmøde 4/12 

 
2 min 

• Skole/hjem-samarbejde 

• Økonomi 

• Fravær og trivsel (fortsat) 

8 Evt 
2 min 

 

Referatet sendes ud til gennemlæsning, ændringer inden for en uge og underskrives til efterfølgende møde 
 
 
Pia Fårbæk Jokumsen / Mette Nielsen   
 
 
 
 


